
Svar på Interpellation 
Jag har fått denna interpellation och det första man kan säga är att jag fann det lite svårt att svara då 
det är påståenden baserat på hur Caroline själv har upplevt situationen eller fått höra hur det gått 
till. Det finns flera sidor av detta och jag är inte någon domare som kan avgöra vems upplevelse som 
är mest sanningsenlig. Men jag ska försöka göra mitt bästa på att ge ett svar. 

1. Den här frågan skapar egentligen bara mer frågor, men jag kan berätta hur vi arbetar och 
fortsätter arbeta. Vi arbetar effektivt, öppet och transparent och som man ska göra enligt 
kommunallagen, så enkelt är det. Kan det bli fel någon gång? Absolut.  

2. Den demokratiska processen är att de som bor i Lekeberg röstar, sen om det finns underlag 
för det så skapas en majoritet. Majoriteten styr kommunen under en mandatperiod. 
Majoriteten ger inriktningar och tar fram förslag till beslut inför nämnderna. 
Nämndsammanträden är självklart viktiga och den del i processen där oppositionen kan 
påverka besluten genom att försöka med goda argument få majoriteten att tänka om, men i 
slutändan är det naturligtvis så att det förslag som det finns majoritet för går igenom. Sen 
presenterar vi våra förslag offentligt ibland innan det blivit beslutat och det är ju en del av 
politiken.

3. Gällande den här frågan så tycker jag frågan är ställd på ett mycket lågt sätt. Återigen ett 
påstående som inte är faktabaserat överhuvudtaget. Vi är öppna och transparenta, och vi har 
och kommer hantera flertalet svåra frågor på detta sätt. Den pågående pandemin till 
exempel där vi när det var som värst la politiken åt sidan och initierade borgarfred. Där 
oppositionsrådet var med på våra dagliga avstämningar med kommundirektörer, där vi 
delgav och kommunicerade med allmänheten på ett mycket öppet sätt. Så nej, vi vill alltid 
vara en öppen kommun. 

Johan Niklasson

Kommunstyrelsen ordförande
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